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Inleiding   
Op 14 juli jl. 2021 is tijdens de raadvergadering de motie aangenomen om te onderzoeken of en in 
hoeverre de vergaderfaciliteiten kunnen worden verbeterd. Dit ging met name over zitcomfort in 
raadzaal en vergaderzalen, mogelijkheden voor opladen van devices in de zalen en nieuwe hardware.

Doel
De gevraagde verbeteringen hebben tot doel dat vergaderen kwalitatief verbetert door beter 
zitcomfort, extra oplaadpunten en nieuwe devices waarbij de functionaliteit aansluit bij de huidige 
stand van de techniek en gebruikersgemak. 
 
Stand van zaken
In het najaar 2021 is gestart met het geven van uitvoering aan de aangenomen motie. De motie is 
onder te verdelen in een aantal onderwerpen. De stand van zaken is per onderwerp aangegeven.

Zitcomfort
In de motie is aangegeven dat het zitcomfort in de zijzalen, raadzaal (incl. tribune) onvoldoende wordt 
geacht. Geconstateerd wordt dat het aantal vergaderingen en de duur hiervan toeneemt waardoor er  
gezocht moet worden naar een stoel die (bij actief vergaderen) betere ondersteuning geeft. 

In de periode najaar 2021 tot begin 2022 is er door een commissie van raadsleden een keuze 
gemaakt voor het type vergaderstoel en zitting voor op tribune. Gezien de hoogte van het bedrag is er 
een aanbesteding gestart. Deze loopt op dit moment. De offertes worden eind juni ingediend.  Na 
beoordeling zal de opdracht begin juli worden gegund en zal de levering worden ingepland. Gezien de 
huidige omstandigheden (aanlever problemen grondstoffen/onderdelen) is nu nog niet in te schatten 
wanneer deze levering zal plaatsvinden.  

Stroompunten/ USB-C-tafels raadzaal en zijzalen
In de motie wordt gevraagd om de aansluitmogelijkheden voor devices in de raadzaal en grote zijzalen 
uit te breiden. Uit de offertes van verschillende aanbieders is een keuze gemaakt. Met deze partij zijn 
de werkzaamheden ingepland tijdens het zomerreces 2022. 

Verbetering/vervanging hardware
Dit is inmiddels tot uitvoering gebracht na de benoeming van de raadsleden (april 2022). Het in beheer 
nemen van de hardware (in tegenstelling tot hardware in beheer van de raadsleden zelf) bleek meer 
voeten in de aarde te hebben dan we hadden verwacht, mede omdat een gedeelte van de hardware 
en de manier van beheren voor INA een nieuwe activiteit is waar we nog geen ervaring mee hebben.  
We kijken samen met de werkcommissie van de raad hoe we het beheer van voornamelijk de laptops 
beter kunnen inrichten zodat de raadsleden nog prettiger digitaal kunnen werken. Hierover is 
woensdag 22 juni j.l. een overleg geweest met de commissie. Op basis van dit overleg zal INA 
woensdag 29 juni een aantal openstaande vragen schriftelijk beantwoorden aan de commissie. Op 
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basis daarvan moet de commissie een keuze maken uit verschillende voorliggende scenario’s voor 
omgang met het beheer van de laptops.

Ten aanzien van de aanpassingen van de vergaderzalen op de 2e verdieping voor het hybride 
vergaderen is de beoogde realisatie tijdens het zomerreces. Na de aanpassingen zijn de drie grote 
vergaderruimten (raadzaal, Goverwellezaal en Gouda-Oostzaal) voorzien van een hybride 
vergaderopstelling. Dekking voor deze aanpassingen is gevonden binnen de beschikbare budgetten 
voor hybride werken. 

Benodigd budget
De bestaande budgetten voor 2022 zijn niet toereikend voor de gewenste investeringen. Dit betekent 
dat voor de vervanging van stoelen, aanleggen extra stroompunten en vervanging hardware/Devices 
bij de eerste begrotingswijziging in 2022, aan de raad is voorgesteld om extra budget beschikbaar te 
stellen. Gelet op de offertes/beschikbare informatie is een bedrag van € 155.000,- als krediet 
aangevraagd.


